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7/2011.  

 
 
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

 
Felvéve Úny Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

 2011. július 6-án megtartott üléséről 
 
Az ülés helye:   Idősek Klubja 
  Úny, Kossuth L. u. 2. 
 
Az ülésen megjelentek: Pósfai József   polgármester 
  Hajdárné Molnár Elvira alpolgármester 
    Borossné Bakon Erika képviselő 
  Podhorszki Attila  képviselő 

  Kovács Gyuláné   körjegyző 
 
 Meghívottak:  Reiser Éva         Tagóvodavezető 

Csánkné Köves Gabriella     Tagiskolavezető 
 
Az ülést vezette: Pósfai József   polgármester 
 
Pósfai József polgármester: Köszönti a megjelenteket, majd megnyitja az ülést és megállapítja, 
hogy az ülés határozatképes, az 5 megválasztott képviselő közül 4 fő jelen van. A Meghívó szerinti 
napirend tárgyalását javasolja. 
 
Kérdezi, van-e módosító javaslat? 
 
Módosító javaslat hiányában kéri a napirend elfogadását. A képviselő-testület 4 igen szavazattal 
tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 

Úny Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
48/2011. (VII. 07.) ÚKÖKt. határozata 

Az ülés napirendjéről 

Úny Község Önkormányzata Képviselő-testülete az ülés napirendjét az 
alábbiak szerint elfogadja: 
1.) Az Únyi Tagóvoda-vezető beszámolója a 2010-2011. tanév 
munkájáról, eredményeiről 
Előadó: Reiser Éva  tagóvodavezető  
2.) Az Únyi Tagiskola vezetőjének beszámolója a 2010-2011. tanév 
oktatási munkájáról 
Előadó: Csánkné Köves Gabriella tagiskola-vezető 
3.)  Egyebek 

Határidő:  azonnal 
Felelős:  a polgármester 
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NAPIREND ELŐTTI FELADATOK 

 
 

Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, valamint beszámoló a két 
ülés közötti fontosabb eseményekről, átruházott hatáskörben hozott döntésekről 

 
Előadó:  Pósfai József polgármester 
 
 (Előterjesztés a jegyzőkönyv 1. melléklete.) 
 
Kérdés, hozzászólás, javaslat nem hangzott el, a Képviselő-testület egyhangúlag (4 igen szavazattal) 
az alábbi határozatot hozta: 

 
Úny Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

49/2011. (VII. 07.) ÚKÖKt határozata 

A két ülés közötti eseményekről  

Úny Község Önkormányzata Képviselő-testülete a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról, valamint a két ülés közötti fontosabb 
eseményekről, átruházott hatáskörben hozott döntésekről szóló beszámolót a 
jegyzőkönyv 1. melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 
 

Határidő:  azonnal 
Felelős:  a polgármester 

 
 
 
 

 
N A P I R E N D  

 
1.) Napirend tárgyalása 

 
Az Únyi Tagóvoda-vezető beszámolója a 2010-2011. tanév munkájáról, 
eredményeiről 

 

Előadó: Reiser Éva  tagóvodavezető 
 
Pósfai József polgármester: A Beszámolót képviselőtársai írásban nem kapták meg, mert késve 
adta le az Intézményvezető. Kéri az Intézményvezetőt a szóbeli beszámoló megtartására. 
 
Reiser Éva  tagóvodavezető: Felolvassa a jegyzőkönyv mellékletét képező beszámolót 
 
Hajdárné Molnár Elvira alpolgármester: Van-e különbség a nyugdíjba vonult óvónő és a 
jelenlegi vezető munkájában? Mennyire sikerült elfogadtatnia magát a faluval? Milyen a kapcsolata 
a faluval? 
 
Reiser Éva  tagóvodavezető: Két ember nem lehet teljesen egyforma, ezért természetesen van 
különbség. Igyekszik átvenni a jó hagyományokat. Amit jónak tartott, azt folytatja változatlanul. A 
gyerekeket minden érdekli. Ez jó a nevelés szempontjából, viszont egyben felelősség is, hogy mit 
tanuljanak. Munkája során erre helyezi a szakmai hangsúlyt. 
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Első sorban a szülőkkel van kapcsolata. Azt jónak ítéli. Legalábbis a beszélgetésekből ez érződik. 
Persze tudja, hogy néha mást mondanak a szemébe, mint a háta mögött. Ha megszólítják utazás, 
sétálás közben szívesen elbeszélget az emberekkel. Udvarias és vissza-versa működik. 
 
Hajdárné Molnár Elvira alpolgármester: Azért kérdezett a lakossági kapcsolatról, mert idős, 
köztiszteletben álló emberek mondták neki, hogy az új óvónő nem köszön. Falun mindenki ismer 
mindenkit és ezért elvárják a köszönést, főleg a közalkalmazottaktól. Kéri erre a jövőben 
odafigyelni.  
Az iskoláról egyébként csak jót hallott.   
 
Borossné Bakon Erika képviselő: Kérdezi, hogy a hátrányos helyzetű gyerekek milyen külön 
gondozásban, nevelésben részesülnek, mennyien mennek iskolába ősszel? Mérik-e a gyerekek 
fejlődését. 
 
Reiser Éva  tagóvodavezető: Tanköteles korú gyermekek száma 6 fő, ebből 1fő szülői kérésre 
óvodában marad még 1 évet, 4 fő lesz a helyi iskolában első osztályos tanuló, 1fő pedig Dorogon 
fog iskolába járni. 
A hátrányos helyzetű gyerekekkel személyesen és külön-külön is foglalkozik. Van is ehhez 
megfelelő szakképzettsége. A problémát az jelenti, hogy a szülők nem tesznek hozzá pluszt az ilyen 
gyermekek neveléséhez. Sőt inkább rontják a helyzetet. 
Minden gyerekről feljegyzéseket vezet egy naplóban. Ez alapján tudja követni a fejlődésüket. 
Sajnos az iskolára érettségi vizsgálat már csak a szülő beleegyezésével és közreműködésével 
végeztethető. Pedig ez sok esetben fontos lenne. 
  
Csánkné Köves Gabriella tagiskola-vezető: Elmondja, hogy az új tanévre 9 első osztályos tanulót 
írattak be. 3 fő fog Máriahalomról járni. Híre ment az új oktatási programjuknak. 
 
Pósfai József polgármester: Kéri a Beszámolót számítógépen is megírni. A kapott kézírás számára 
néhol olvashatatlan, így nem lehet a jegyzőkönyvhöz csatolni.  
Kérdezi, hogy mit jelent az egészséges étkezésre nevelés, mert ma ez eléggé divatos téma és több 
nézet forog a köztudatban. Úgy tudja étteremből hozzák az ebédet, ami adott.  
Számára meglepő, hogy évente többször előfordul a fejtetű. Mennyire gyakori? 
 
Reiser Éva  tagóvodavezető: Az ebéd adott, de a tízórait Ők állítják össze. Szorgalmazza, hogy 
lehetőleg minél több gyümölcs, zöldség kerüljön a tányérokba. Többször vetet korpás kiflit vagy 
teljes őrlésű pékárut. 
A fejtetű sajnos az elmúlt évben többször és huzamos ideig jelen volt az óvodában. Volt akiben 
ötször észlelték. Sikerült kideríteniük, hogy tulajdonképpen egy család a gócpont. Amíg nem irtják 
ki otthon teljesen addig fennáll a visszafertőződés veszélye. Sajnos ezt tapasztalatból mondja. 
 
Hajdárné Molnár Elvira alpolgármester: Milyen programokat terveznek ami nyilvános?  
 
Reiser Éva  tagóvodavezető: Márton napi lampionos felvonulás. 
 
Pósfai József polgármester: Megköszöni a beszámoló előterjesztését és az intézmény elmúlt éves 
munkáját. Jó erőt és egészséget kíván a folytatáshoz! 
 
A polgármester szavazást rendelt el, a Képviselő-testület egyhangúlag, 4 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
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Úny Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
50/2011. (VII. 08.) ÚKÖKt határozata 

A tagóvoda-vezető beszámolójának az elfogadásáról 

Úny Község Képviselő-testülete a tagóvoda-vezető beszámolóját, a 
tagóvoda 2010-2011. évi munkájáról, eredményeiről, a jegyzőkönyv 2. 
mellékletét képező tartalommal elfogadja. 
 

Határidő:  azonnal 
Felelős: polgármester 

 
 
 

2.) Napirend tárgyalása 
 

Az Únyi Tagiskola vezetőjének beszámolója a 2010-2011. tanév oktatási 
munkájáról 

 

Előadó: Csánkné Köves Gabriella tagiskola-vezető 
 

(Írásos beszámoló a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
Pósfai József polgármester: Kérdezi az Tagintézmény-vezetőt kíván-e szóbeli kiegészítést tenni?  
 
Csánkné Köves Gabriella tagiskola-vezető: Jó hallania, hogy az iskola megítélése pozitív a 
faluban. Sok programot bonyolítottak le az elmúlt tanévben, és mindezt 11 gyermekkel. Ugyanazzal 
a 11 gyerekkel kellett mindenhol kiállni, felkészülni, új elképzelésekkel, új pedagógusokkal. 
Nagyon jó a munkakapcsolat a pedagógusok között. Egy példa: ha valaki megbetegedett 
meglátogatták. De a szülőkkel is nagyon jó a kapcsolat. Sok, estébe nyúló beszélgetésen vannak túl. 
Önzetlenül segítik az iskola munkáját (agyagozás, nemez készítés, angol tanítása), és kis 
ajándékokkal fejezik ki hálájukat a pedagógusoknak is. Úgy érzi megtalálták az arany középutat a 
szülők és a pedagógusok között. Meglepődve, de nagy örömmel vette, hogy 3 elsős jön 
Máriahalomról. Megkérdezte a szülőket kitől hallottak az únyi iskoláról? Elmondták, hogy az Orosz 
Katalinnal folytatott beszélgetés győzte meg Őket. Ennek a hölgynek a pedagógusok is nagyon 
sokat köszönhetnek. Előadásaival Ő segített átlendülni a holtpontokon. Mert az elején ilyenek is 
voltak, amíg az eredmény nem volt egyértelmű. 
 
Hajdárné Molnár Elvira alpolgármester: A Testületnek célja a közösségi élet fellendítése. 
Örömteli, hogy az iskola több nyitott programot szervez. A falura kiterjedő rendezvények továbbra 
is kellenek. Az iskola és az óvoda nagyobb szerepet vállalhatna. Pl. egy gyermeknap is lehetne 
teljesen nyilvános, felnőttek bevonásával. Szükségesnek tartja nagyobb nyilvánossággal (szórólap 
minden házhoz) meghirdetni. Szerinte sokkal többen mennének, ha olvasnának a rendezvényekről. 
Kíváncsiak az emberek a helyi gyerekekre. 
Falunapot kellene szervezni, ahol a gyerekek is (óvoda, iskola) adnának műsort. Csak hasznukra 
válik ha hozzászoknak a nyilvánosság előtti szerepléshez. 
 
Borossné Bakon Erika képviselő: Javasolja családi nap megszervezését, ami egy majális jellegű 
rendezvény lenne. 
 
Csánkné Köves Gabriella tagiskola-vezető: A falukarácsony hirdetve volt plakátokon és az Únyi 
Újságban is, ami minden házhoz eljutott. Mégis igazából csak családtagok vettek részt. A farsangi 
rendezvényről ugyanezt tudja elmondani, pedig arra sok támogató felajánlást is kaptak, amit ezúton 
is köszönnek. A támogatók személyesen nem jelentek meg, pedig kaptak névre szóló meghívót. A 
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jelen lévők hozzátartozók voltak zömében. 
Az iskolában működik családi nap minden hónapban, amin a szülők aktívan részt vesznek. 
 
Pósfai József polgármester: Úgy gondolja, hogy a falunapra a szeptemberi ülésen térjenek vissza. 
Egyrészt addig talán tisztázódik az önkormányzat pénzügyi helyzete, másrészt ha tényleg elvárás a 
gyermekműsor, akkor mégis csak a tanévben kellene szervezni.  
Kérdezi az intézményvezetőtől, hogy mit jelent a medvehagymázás, a hátrányos helyzet mit takar és 
az idesorolt gyermekek milyen tanulók? 
 
Csánkné Köves Gabriella tagiskola-vezető: A medvehagymázást a szülők szervezték kocsival 
utaztak el szedni. Az iskolában pedig megették. A metélő hagymához tudja hasonlítani. A 
gyerekeknek ízlett  A liliomfélék családjába tartozik. Erdőkben, ligetekben nagy telepeket alkot. A 
fokhagyma illatára és ízére emlékeztető, 30-40 cm magas, évelő növény. Április-május környékén 
virágzik. A hagyma hosszúkás, tojásdad alakú. Fokozza az étvágyat és az emésztőrendszer 
működését. Vérnyomáscsökkentő és vérzsír csökkentő hatása ismert, C-vitamin tartalmának 
köszönhetően pedig javítja a szervezet ellenálló-képességét. 
A hátrányos helyzetű gyermekekről már az óvoda-beszámoló kapcsán is volt szó. Sajnos első 
sorban a szülői háttér (anyagi helyzet, szocializáció szintje, lakáskörülmények, higiéniai viszonyok) 
miatt alakul ki egy-két családnál. Az iskola elsődlegesen annyit tehet, hogy úgy engedi haza ezeket 
a gyerekeket, hogy otthon ne kelljen leckét írniuk. Ebből következik, hogy nem a legjobb tanulókról 
van szó. 
 
Rövid megbeszélés után a polgármester szavazást rendelt el, a Képviselő-testület egyhangúlag, 4 
igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
Úny Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

51/2011. (V. 08.) ÚKÖKt. határozata 

A tagiskola-vezető beszámolójának az elfogadásáról 

Úny Község Képviselő-testülete a tagiskola-vezető beszámolóját, a 2010-
2011. tanév tagiskolai munkájáról, eredményeiről, a jegyzőkönyv 3. 
mellékletét képező formában és tartalommal elfogadja. 

 
 Határidő:  azonnal 

    Felelős:  a polgármester 
 

Pósfai József polgármester: Megköszöni a beszámoló előterjesztését és az intézmény elmúlt éves 
munkáját. Kellemes nyarat, majd jó erőt és egészséget kíván a folytatáshoz! 

 
Az intézményvezetők elhagyják az űléstermet. 

 
 
 

3.) Napirend tárgyalása 
 

Egyebek  
 

Előadó: Pósfai József polgármester 
 

a) Szennyvízcsatorna vízjogi engedélyeztetésének hiánypótlása 
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Pósfai József polgármester: Amikor úgy döntött a Testület, hogy folytatja a szennyvízcsatorna 
vízjogi engedélyeztetésének a hiánypótlását megkérte az illetékes hatóságot, hogy közöljék a pontos 
hiánypótlási listát, mert volt amit a Tervező önállóan pótolt. Az ebben felsoroltakat 2011. április 30-
ig sikerült teljesíteni. Bízott benne, hogy már nincs akadálya a vízjogi engedély kiadásának. Erre 
2011. június 22-én kaptak egy újabb hiánypótlási felhívást. Ismerteti a H-4169-4/2011 számú 
ügyiratot. Elmondja, hogy a változási vázrajz elkészítése földmérői munka. Részben már el is 
készült, mert a MNV Zrt. is kérte az állami közutakkal kapcsolatos megállapodáshoz. A kiegészítő 
munkák elvégzésére kért ajánlatot attól aki (Baják János) a már meglévőt készítette. 35.000 
Ft+ÁFA áron vállalja a még szükséges munkarész elkészítését, földhivatali záradékoltatását. Ennek 
~ a fele a munkadíj.  
 
Hajdárné Molnár Elvira alpolgármester: Javasolja elfogadni az ajánlatot. 
 
Rövid megbeszélés után a polgármester szavazást rendelt el. A Képviselő-testület 4 igen szavazattal 
az alábbi határozatot hozta: 
 

Úny Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
52/2011. (VII. 08.) ÚKÖKt. határozata 

Szennyvízcsatorna vízjogi engedélyeztetésének hiánypótlásáról 

Úny Község Önkormányzata Képviselő-testülete folytatja Úny község 
szennyvízcsatornázása vízjogi létesítési engedélyezési eljárásának az 
ügyintézését, és eleget tesz az Észak-dunántúli Környezetvédelmi, 
Természetvédelmi és Vízügyi Felügyelőség H-4169-4/2011 számú 
hiánypótlási felhívásának. 
A változási vázrajz még hiányzó munkarészeinek az elkészítésével és a 
földhivatali záradékoltatás ügyintézésével megbízza Baják János földmérőt. 
A vállalkozói díjat 35.000 Ft+ÁFA összegben elfogadja. 

 

Határidő: Értesítésre 5 nap 
Felelős: Polgármester 

 
 
 b) Kábeltv előfizetési csomag módosítása 
 
Pósfai József polgármester: Ismerteti az Ú-11-53/2011. számú ügyiratot (másolata a jegyzőkönyv 
4. melléklete). Elmondja, hogy a Cinemax a HBO-hoz hasonló mozicsatorna, ezért a havi előfizetési 
díja 1.200 Ft körül mozog. Ebből következik, hogy csomagba nem építhető be, mert nagyon 
megdrágítaná azt. Annak ismeretében pedig, hogy összesen 5 előfizetője van a HBO-nak nem látja 
értelmét új mozicsatorna indításának. Ráadásul a kérelmezők közül csak egy fő HBO előfizető. Így 
félő, hogy az ehhez szükséges beruházás sem térülne meg.  
Egyeztetett az üzemeltetővel, a Movies 24 ingyenesen továbbítható csatorna, amihez rendelkezik is 
megfelelő beltéri egységgel. Ha ez a német nyelvű SWR helyére kerülne nem jelentene plusz 
költséget. Javasolja ezt a cserét végrehajtani a III. (legfelső) programcsomagban, előfizetői 
díjemelés nélkül. 
Szükségesnek tartaná egy angol nyelvű csatorna visszaállítását is a német nyelvű gyermekcsatorna 
(KINDER KANÁL) terhére. Nyelvgyakorlási szempontból is fontos lenne, ezért hírcsatornára 
gondolt (CNN vagy BBC). Említette már az üzemeltetőnek, de ez néhány ezer forintos költséggel 
jár, ezért nem szorgalmazta.  
 
Hajdárné Molnár Elvira alpolgármester:  Javasolja a BBC kontra KINDER KANÁL cserét is 
végrehajtani a III. (legfelső) programcsomagban, előfizetői díjemelés nélkül. 
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Rövid megbeszélés után a képviselő-testület vita nélkül, egyhangúan (4 igen szavazattal) az alábbi 
határozatot hozta:    

 
Úny Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

53/2011. (VII. 08.) ÚKÖKt. határozata 

Kábeltv előfizetési csomag módosításáról  

Úny Község Önkormányzata Képviselő-testülete az Általános Szerződési 
Feltételek vezetékes műsorjel-elosztási szolgáltatáshoz 1. számú melléklete 
a) Műsorjel-elosztási szolgáltatás, csatornakiosztás és előfizetési díjak 
pontjában a Legfelső programcsomag összetételét az alábbiak szerint 
módosítja, 2011. augusztus 1-től: 
A 32. SWR csatorna helyett a magyar nyelvű Movies 24 csatornát, és a 
34. KINDER KANÁL csatorna helyett az angol nyelvű BBC csatornát 
továbbítja. 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedés 
megtételére. 

Határidő:  szerződéskötésekre 60 nap 
Felelős:  a polgármester 

 
 

 c) Megyei rendezési terv véleményezése 

Pósfai József polgármester: Előző testületin elmondta, hogy elkészült a megyei rendezési terv 
módosítása véleményezésre. Az eljárási szabályoknak megfelelően 2011. július 31-ig lehet írásban 
véleményezni. Lassan ez a határidő lejár, ezért kérdezi, hogy valaki a jelen lévők közül tudott-e időt 
szakítani az átnézésére és van-e módosító javaslata? 
Ilyen irányú igény, bejelentés nem történt. 
 
 

d) Tájékoztatás közvilágítás ügyben folytatott E-ON levelezésről 

Pósfai József polgármester: Ismerteti az Ú-11-50/2011. számú ügyiratot (másolata a jegyzőkönyv 
5. melléklete). Tájékoztatásul elmondja, hogy a községben összesen 113 db közvilágítási lámpa 
működik. Ezeknek a fogyasztása 4,52 kW/h. Ezen kívül havi rendszerességgel működik a két 
templom világítása ami elméletileg havi 600 W/h. Szerinte így a mértékadó fogyasztás 
üzemóránként 5,12 kW/h, éves szinten 4.000 üzemórával számolva pedig 20.480 kW. Egy hónap 
időtartamon keresztül ehhez még hozzájön a karácsonyi díszvilágítás 1,5 kW/h óra fogyasztással.  
 
Hajdárné Molnár Elvira alpolgármester:  Javasolja az előző évek azonos időszakának a 
fogyasztásával is összevetni az ideit. Akkor kiderülhet, hogy mikortól van túlfogyasztás, illetve 
túlszámlázás. 
 
Borossné Bakon Erika képviselő: A református templom díszvilágítása már több, mint egy 
hónapja nem működik. 
 
Rövid megbeszélés után a polgármester határozathozatal nélkül lezárta a napirendi pontot, azzal, 
hogy az E-ON válaszának ismeretében folytatja a levelezést. 
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e) KOMTEM ajánlata 

Pósfai József polgármester: Elmondja, hogy a máriahalomi kollégája kereste meg azzal, hogy 
nagyon drágán dolgozik a jelenlegi temetkezési cég. Tájékoztatta, hogy Únynak élő szerződése van, 
ezért csak akkor látja értelmét foglalkozni a kérdéssel, ha jobb szerződési feltételekkel kap 
ajánlatot. A temetési vállalkozók szabad piaci elven működnek. Sajnos az igaz, hogy vissza élnek 
azzal a helyzettel, hogy temetéskor az ügyfelek általában nem állnak neki alkudozni.  
Ilyen előzmények után kért időpontot a KOMTEM igazgatója, és átadta a mellékelt temetési 
Árajánlatot. Ismertette vele is az ezzel kapcsolatos álláspontját.  
Az Árajánlatot összehasonlította a területet uraló vállalkozás számlájával. Mivel a tételek 
felsorolása nem azonos, ezért 5.000-15.000 Ft közötti az az összeg, amennyivel kedvezőbb lehet a 
KOMTEM ajánlata. Úgy gondolja nem önkormányzati feladat a vállalkozói ajánlatok közötti 
rangsorolás, meg veszélyes is, mert mi van akkor, ha mégis drágábban dolgoznak. Szerinte annyit 
tehetnek, hogy azokat az Egyéneket, akik tanácsot kérnek ilyen ügyben, tájékoztatják a 
lehetőségekről, illetve arról, hogy lehet más megoldás is, mint a mostani gyakorlat.  
 
Az ülésen több kérdés, hozzászólás, javaslat nem hangzott el. A polgármester megköszönte a 
megjelenést, majd az ülést 19 óra 35 perckor bezárta.  
 
 

K.m.f. 
 
 
 

 
Pósfai  József  s.k.      Kovács Gyuláné s.k. 

        polgármester                           körjegyző 
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1. melléklet a jegyzőkönyv a 49/2011. (VII. 07.) önkormányzati határozatához: 
 

ÚNY KÖZSÉG POLGÁRMESTERÉTŐL              2528 ÚNY, KOSSUTH L. U. 2. 

 
Iktatószám: Ú-11-58/2011.  
 
 

E L Ő T E R J E S Z T É S 
 

Készült: Úny Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2011. július 6. napján tartandó 
ülésére. 
 

Tárgy:  Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, valamint a két ülés közötti fontosabb 
döntésekről, eseményekről és az átruházott hatáskörben hozott határozatokról. 
 
 

I.  Lejárt határidej ű határozatok: 
 

43/2011. (VI. 06.) határozat: Készfizető kezesség nem vállalásáról az Ister-Granum EGTC-t 
határidőben értesítettük.  
 

44/2011. (VI. 06.) határozat: A Gerecsehő Fűtőmű Kft. felszólító levelére a választ és a határozati 
kivonatot postáztuk. 
 

46/2011. (VI. 06.)  ÚKÖKt. határozat: A OTP hitel átütemezéséről az ajánlatunkat határidőben 
postáztuk. Az OTP ügyintézési torlódásra hivatkozva nem kötött velünk új szerződést, hanem 2 
hónappal meghosszabbította a régit. 
 

 
 
II.  Két ülés közötti fontosabb események:  

 2011. VI. 08. Úny: Eleget téve a helyi iskola meghívásának részt vettem a gyermeknapi 
ünnepségen. 
VI. 15. Szentendre: A TÖOSZ regionális értekezleten az önkormányzati koncepcióról 
VI. 29. Dág: Az orvosi rendelő felújítás utáni ünnepélyes átadása. 
VI. 30. Dorog: A DTKT júniusi közgyűlése. 
VII. 01. Köztisztviselők napja. 

 

III. Átruházott hatáskörben hozott döntések: 
 

Polgármester határozatai:  

Átmeneti segély:  - 

Temetési segély: 1 fő részére 22.000 Ft  

Kérem az előterjesztésem megvitatás utáni elfogadását.  

 

Úny, 2011. július 6. 
 
   

P ó s f a i  József s.k. 
            Polgármester 



Jegyzőkönyv Jegyzőkönyv Jegyzőkönyv Jegyzőkönyv     
Úny Község Önkormányzata 2011. július 6. napján tartott üléséről 

 

 11 

2. melléklet a jegyzőkönyv a 50/2011. (VII. 08.)önkormányzati határozatához: 

Csolnok és Környéke Körzeti Egyesített Óvoda és Bölcsőde Únyi Tagóvoda 

2010-2011-es tanév éves beszámolója 

Készítette: Reiser Éva 

Tagóvodavezető 

2528 Úny, 2011. június 30. 

Személyi változás történt óvodánkban, Gimesi Brigitta dajka helyett, Szarka Nikolett 
lett alkalmazásban 2011. január 1-től, a törvényekben előírtak szerint.  

Jelenleg 4fő alkalmazott dolgozik: 

-2 fő óvodapedagógus 

-1fő dajka 

-1fő konyhai dolgozó és takarító 

Heti 1 órában Szénvölgyi Judit oktatta a német nemzetiségi nyelvet. 

Ebben a tanévben sem volt logopédiai fejlesztés, sajnos a körzeti logopédus nem 
tudta elvállalni. Egy kisgyermeket ezért Dorogra vittek át fejlesztésre. 

Tárgyi feltételek: 

- igyekeztünk az óvodát szebbé, ízlésesebbé tenni 

- az udvart használhatóvá, ami a hivatal segítségével többé-kevésbé megvalósult. 

- az eszközöket is bővítettük: festékeket, ollókat stb. vásároltunk. 

Gyermeklétszám alakulása: 

A 2010-2011-es óvodai tanévet 2010.szeptember 1.-én 18fő gyermekkel kezdtük 
meg, és 2011. május 31.-én 20fő gyermekkel fejeztük be. 2fő 2.5 éves kisgyermeket 
is felvettünk. 

A csoport életkor szerinti megoszlása: 

3éves: 2fő 

4éves: 6fő 
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5éves: 6fő 

6éves: 4fő 

7éves: 2fő 

Tanköteles korú gyermekek száma 6fő ebből: 

1fő szülői kérésre óvodában marad még 1 évet 

4fő lesz a helyi iskolában első osztályos tanuló 

1fő Dorogon fog iskolába járni 

További 2 gyermek szintén óvodában marad még egy tanévet, mert az egyik nyári a 
másik pedig őszi születésű. 

A Helyi Nevelési Programunk előírásainak megfelelően végeztük a nevelési- oktatási 
feladatainkat. 

Az egyéni fejlődési szintjüknek megfelelően, fejlesztettük őket. 

Elvégeztem a gyermekek mérését, az eredményeket pedig tudattam a szülőkkel. 

Az óvodai ünnepeket, jeles napokat, hagyományos módon az óvodai programok 
keretében is megvalósítottuk. 

Ezek között voltak nyilvános programok is, melyen az iskola és a szülők is részt 
vehettek. Pl.: Márton nap, Óvodai gyermeknap 

Igyekeztünk az óvoda és az iskola kapcsolatát szorosabbá fűzni: Karácsonyi 
ünnepség, iskolalátogatás stb. 

A gyermekek egészségének megőrzését idén is fontosnak tartottuk, igyekeztünk az 
egészséges életmódnak megfelelően nevelni őket: friss zöldség-gyümölcs 
fogyasztásával, megfelelő mennyiségű mozgással, ill. minél többet tartózkodni a 
szabad levegőn. 

Bekapcsolódtunk a szelektív hulladékgyűjtés programba. Óvodánk kapott hozzá 
ismertető anyagot / dvd-t, plakátot/ a gyerekek pedig színezőt és mesekönyvet. 

A védőnő rendszeresen és hatékonyan látogatta óvodánkat, így a fejtetvesség sem 
okozott nagyobb gondot, és az érintett szülők is együttműködőek voltak. 

A családsegítő szolgálattal is folyamatos kapcsolatban voltunk. 

Térítési díjkedvezményben részesülők: 7fő ebből 
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-50%-ban 2fő 

-100%-ban 5fő 

Óvodai gyermek létszám alakulása a 2011-2012-es évre: 

Előjegyzésbe még nem vettem gyermeket, két fő óvodás korú gyermekről tudunk, aki 
még nem jön óvodába, mert a kisebb testvérrel még otthon marad. 

Összegezve 15fő. 

Óvodai élettel kapcsolatos események: 

- Márton napi libás felvonulás az iskolásokkal 

- Állat simogatás-etetés 

- Kirándulás Dorogra busszal, Levente Péter előadására 

- Mikulás napi ünnepség 

- Lucázás  

- Karácsonyi ünnepség az Únyi Kultúrházban 

- Karácsonyi fotózás 

- Óvodai farsang 

- Kiszézés 

- Rajz pályázat, melyen különdíjazottunk is volt 

- Március 15.-ei megemlékezés az emlékműnél 

- Húsvét az óvodában 

- Anyák napi fotózás 

- Anyák napja 

- Ballagás 

- Gyermek hét: 

• Ovi-lovi 

• Mentős bemutató 
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• Bábszínház 

• Ásvány kiállítás megtekintése 

• Arcfestés 

• Bohóc műsor / amin részt vettek az iskolások is/ 

• Piknikezés az óvoda udvarán 

- Látogatás az iskolai gyermeknapon 

A könyvkiadóktól 10% részesedést kapott az óvoda, amit eszközfejlesztésre 
fordítottunk/színes papír, karton stb./ 

A Szülőkkel a napi kapcsolaton túl, szórólapokkal, ill. üzenő füzettel tartottuk a 
kapcsolatot.  

Az elmúlt tanévben 2 alkalommal tartottunk Szülői értekezletet. 

A nyári takarítási szünet július 18- augusztus 19-ig tart, az időpontról a Szülőket a 
törvényben előírtak szerint tájékoztattuk. 

A nyáron tisztasági festést tartunk a csoport szobában és a közlekedőben. 

Az óvoda dolgozói az elmúlt tanévben lelkiismeretes munkájukkal hozzájárultak az 
óvodai nevelés céljainak eléréséhez és lehetővé tették a gyermekek számára, hogy jól 
érezzék magukat az óvodában. / második otthonuknak tekintsék/ 

Ezért köszönettel tartozom nekik. 

Kérem a Tisztelt Képviselőtestületet, hogy beszámolómat szíveskedjenek megvitatni 
és elfogadni. 

Tisztelettel: Reiser Éva s.k. 

Tagóvoda vezető 
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3. melléklet a jegyzőkönyv a 51/2011. (VII. 08.) önkormányzati határozatához: 

 
 
 
 

Csolnok és Környéke Körzeti Általános Iskola Únyi Tagiskola 
 

Éves beszámoló a 2010-2011. tanév oktató-nevelő munkájáról 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Úny, 2011.június 22. 
 
 
 Csánkné Köves Gabriella s.k. 
 Tagintézmény-vezető 
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A tanévet 183 tanítási nappal zártuk. Ebből nagyon sokszor hiányoztak tanulóink, a 
11 fő 973órát összesen ( ebből főleg a cukorbetegségben szenvedő kisfiú). Ez 
nehezítette a tananyagban való haladást. Tanulóink tanulmányi eredményei ennek 
ellenére jónak mondhatók. A magatartás és szorgalom vonatkozásában átlagban jó és 
jeles teljesítményt nyújtottak. Könyvjutalomban  öt tanuló részesült. Természetesen 
nincs olyan bizonyítvány, amin ne lehetne javítani. Erre kell törekedni a következő 
tanévben! 
 
Statisztikai adatok: 
 
Tanulók létszáma: 11        1.o.  3 tanuló 
                                           2.o.  5 tanuló 
                                           3.o.  2 tanuló 
                                           4.o.  1 tanuló 
 
A tanév során a 13 tanulóból két tanuló távozott intézményünkből elköltözés miatt. 
 
Napközis ellátást 11 tanuló igényelt. 
Ingyenes tankönyvellátásban részesült 9 fő. 
Ingyenes étkező 3 fő, 50%-os kedvezmény 6 fő. Összesen étkező-ebéd 11 fő. 
Bejáró tanuló 0 fő. 
Hátrányos helyzetű tanuló 3 fő. 
Veszélyeztetett 0 fő. 
Határozat alapján fejlesztő foglalkozáson részt vevők 1 fő. 
 
 Szakmai programok, értekezletek: 
 
A tanév során 4 vezetői, 8 munkaértekezlet, valamint őszi nevelési értekezlet volt 
Csolnokon  „ Biztonságos böngészés” címmel.  
Több hetes hospitálását és tanítási gyakorlatát tartotta nálunk egy tanítóképzős 
hallgató. 
Az óvodások képességeit mérték tanítóink a helyi óvodában. 
Két nyílt tanítási napot is tartottunk, amelyre meghívót küldtünk a leendő 1. 
osztályosok szüleinek. 
Intézményünkben idén  egy tanulónál a Szakszolgálat vizsgálatot végzett tanulási 
nehézség tekintetében. 
Az első osztályos osztálytanító nov. 15-ig elvégezte a mérést, mellyel felmérte a 
tanulók képességeit.  
Az első félév során összeállítottuk a népismeret oktatásához egy tartalmas 
gyűjteményt. Nemzetiségi szakértő tett látogatást nálunk, vizsgálódva a nemzetiségi 
oktatásunk területén. 
Intézményünkről hírt adtunk a helyi újságban, valamint a Hídlapban is.  
A tagintézmény-vezető mindhárom pedagógusnál órát látogatott. A három tanító 
közül kettő pályakezdő. Mindketten lelkiismeretesen készültek fel a tanév során 
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eléjük állított feladatokra. 
 
Külső szűrések 
 
Két tanulónknál kértük a Családsegítő Szolgálat pszichológiai vizsgálatát. 
Védőnői egészségügyi ellenőrzés 7 alkalommal, és fogászati szűrés kétszer volt. 
 
 
 
Partnerkapcsolatok: 
 
Szülőkkel:  
Megválasztottuk az SZM-tagokat. A szülőkkel értekezlet 3 alkalommal volt.  
Szülők délutánját szerveztünk  7 alkalommal a következő témákban: köpenyhímzés, 
lampionkészítés-faültetés, kötetlen beszélgetés Orosz Katalin szakpszichológussal két 
alkalommal, adventi barkácsolás, táncház, medvehagymázás. 
Kézműves szakkörünkön minden hónapban a szülők is aktívan tevékenykedtek, ki 
agyagozást, ki fonást-nemezelést, ki madáretető készítést vállalt a gyerekekkel.  
A pedagógusok fontosnak tartották, hogy meglátogassák tanítványaikat az 
otthonaikban is, ezért minden gyermekhez elmentek családot látogatni. 
 
Idén is kötöttünk megállapodást a Carino Lovas Egyesülettel, a sportkör keretében 
alkalmanként tájékoztatást, oktatást tart a lovas sportról, és lovagolhatnak a gyerekek. 
Köszönetünket fejezzük a díjmentes foglalkozásért. 
 
A dági iskola testnevelő tanára két alkalommal tartott játékos sportfoglalkozást 
tanulóinknak. A dági iskolával több közös programban is részt vettünk, amelyet a 
későbbiekben sorolok fel a programoknál, versenyeknél. 
 
Az óvodásokkal igyekszünk szorosabbra fűzni kapcsolatunkat. Meghívtuk őket a 
közös Márton napi felvonulásra, tartottunk nekik az iskolában Mikulás előtt 
énekléssel, kézműveskedéssel egybekötött foglalkozást, ajándékosztást. A faluszintű 
programnak szánt karácsonyi ünnepségünkre is meginvitáltuk őket egy közös 
szereplés erejéig. A tanév végi gyereknapra is szívesen jöttek iskolánkba.  
A leendő első osztályosoknak drámapedagógiai bemutató órát tartott az elsős tanító 
néni. 
 
A családsegítősök három alkalommal is voltak nálunk, a „ Biztonság szigete”, 
Újrahasznosítható anyagokból kreatívan, végül  tanév végi kézműves- 
foglalkozásokkal. 
 
 
 
Oktató- nevelő munka: 
A tanulók értékelése 1.osztályban szöveges minősítéssel történt , a 2-3-4. osztályban 
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érdemjeggyel. 
Pedagógusaink mindent megtesznek azért, hogy sokrétű ismereteket kapjanak 
tanulóink. A szülők látják és elismerik erőfeszítéseinket. A tanulók magatartásának 
jobbításán kell még munkálkodni. 
 
Mérések: 
Kompetenciamérésben  4. osztályos tanulónk vett részt . A gyerekek tudását helyi 
méréssel ellenőrizték a pedagógusok. 
 

Versenyek, pályázatok: 

Tantárgyi tanulmányi versenyen Annavölgyön  a Cser-napokon volt 4  tanulónk.  
Dágon az őszi versmondó versenyen szinte minden gyerek vett részt. 
A Féja Géza Műv. Ház által hirdetett „ Kedvenc” rajzpályázatra rajzoltak tanulóink. 
Süttőn német versmondó versenyen szerepelt 3. osztályos tanulónk. 
Sárisápi rajzpályázaton már hagyománnyá vált a részvételünk, a „Víz a városokért” 
pályázatra is jelentkeztünk a Víz világnapján. 
A Dágon megszervezett, a Társulásban meghirdetett színvonalas Népdaléneklési 
versenyen is szerepeltünk igen szép eredménnyel.  
Ügyesen forgatták a tollat tanulóink a rímalkotásban is a dági versíró versenyen. 
A Társuláson belül a mi iskolánk is hirdetett versenyt, mégpedig a Népmesemondót. 
Igyekeztünk ezt a napot emlékezetessé tenni a hozzánk érkező gyermekek számára 
játékkal, barkácsolással, lovaglással,sok ajándékkal. Rendezvényünket felvette a 
Máriahalmi Televízió, köszönet érte. A felvételt eljuttattuk a többi iskolába is. 
Tanév végén a dági meseíró versenyből sem maradtunk ki. 
Mindegyik versenyen tanulóink soraiból díjazottak is kerültek ki.  
Sportolni vágyó gyermekeink és szüleik Dágra jöhettek a Fut a Dág sportnapra. 
 
Tanórán kívüli tevékenységek: 
Ebben a tanévben nagyon sokszínű lehetőséget kínáltunk a változatos – furulya, 
énekkar, kézműves,tánc, sportkör, meseolvasás, kertészkedés-délutáni foglalkozások 
beindításával. 
Felzárkóztató-fejlesztő foglalkozást is tartottak osztálytanítóink. 
Márciustól harcművészetet bemutató mozgásokat sajátíthattak el a gyerekek egy 
apuka közreműködésével. 
 
 
Eszközfejlesztés, felújítás: 
 
Pedagógusaink augusztusban rendkívüli kreativitással, és kitartó munkával 
otthonossá, ízlésessé alakították osztálytermeinket. 
Informatikai pályázatból színes nyomtatót vásároltunk. 
A Társulás pályázatából két számítógép, két interaktív tábla projektorral és laptoppal 
került iskolánkba.  
Az udvart határoló kerítés egy része felújításra került.  
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A nyári szünet kezdetével megkezdődött a festés, mázolás is. 
 
Sikeresen lebonyolított programjaink: 
 
„Iskola-kostolóval” indítottuk a tanévet már augusztusban.  
Az időseket köszöntöttük műsorral, ajándékkal, amely nagy örömünkre meghatotta az 
idősek klubjának tagjait. 
Gyalogtúráztunk Dágról Únyra a gyerekekkel a dombokon át. 
Megpróbálkoztunk  az alsós korosztállyal megünnepelni október 23-át. 
A dági gyerekekkel közösen szervezett budapesti kiránduláson a Tropicariumban 
jártunk. 
Demeter László fuvolaművész zeneszerzőkről tartott hangszeres-mesélős bemutatót 
ősszel és tavasszal. 
Márton napi lampionos felvonulást szerveztünk a településen végigballagva. 
Reméljük jövőre többen csatlakoznak hozzánk. 
Csillagászati előadás volt vetítéssel külső szakember vezetésével. 
Adventi vásárt ismét szerveztünk, nagy sikerrel. 
Rendőrségi foglalkozást kértünk Tatabányáról, amely a Környezet és állatvédelem 
rendőri szemmel témakörben hangzott el. 
Úszás oktatásra jártak a gyerekek Csolnokra 12 alkalommal. 
Első alkalommal rendeztük meg az iskolai farsangi bált a Művelődési házban. 
Sikerességét a  nagyon sok adomány, hozzájárulás tette lehetővé, amelyet a 
településen élőktől kaptunk. Köszönjük. 
Már második alkalommal szerepelt az iskola is a település március 15-i ünnepségén. 
A diák-önkormányzati napon Dágon megtekintettük a Történelmi Bajvívó Egyesület 
középkori harci bemutatóját.  
Varga Lászlóval járták végig a falut a gyerekek, megismerkedtek jellegzetességeivel, 
nevezetességeivel, máskor az ásványkiállítás szépségében gyönyörködhettek.  
Április 12-én az Űrhajózás világnapján szervezett vetélkedőn sok érdekességet 
tudhattak meg a gyerekek Dágon. 
A Föld nap alkalmából kertészkedtünk,  a környezettudatos gondolkodást 
hangsúlyoztuk. Természetünk, környezetünk védelmében a szelektív 
hulladékgyűjtésre ösztönöztük tanulóinkat. Papírt, műanyag palackokat gyűjtöttünk. 
Egész tanévben szűrt vizet ittak a gyerekek a „Mosolygó víz” program keretében. 
Májusban táncos ,verses ünnepséggel köszöntöttük az édesanyákat. 
Madarak és fák napja alkalmából madártáblákat készítettünk, amelyeket a következő 
tanévben  fa tartószerkezeten szeretnénk elhelyezni az udvaron. 
Május 20-án Budapesten jártunk, s részesei voltunk az „ Élő lánc a Parlament körül” 
rendezvénynek, s elvittük kis iskolánk üzenetét a köztársasági elnöknek. 
Nemzetiségi iskola révén ellátogattunk a csolnoki Tájházba, megtekintettük a Figurin 
bábcsoport előadását az únyi Művelődési házban. 
Gyereknapot is szerveztünk  a tanév végén, amelyet színvonalas táncműsorral 
nyitottunk meg a dági iskolások fellépése által. Ezen a napon megismerkedhettek a 
tűzoltóautóval, rendőrségi eszközökkel .Volt főzés, lovaglás, kézműves foglalkozás. 
Az utolsó napokban tanulmányi kirándulást tettünk az esztergomi Geodába, ahonnan 
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sok élménnyel és ajándékokkal térhettek haza gyerekeink.  
Néhány nap nyári napközivel hosszabbítottuk meg a tanévet,amelyen volt kick-box 
bemutató , játszónap egyik tanulónknál, valamint a családsegítősök foglalkozást 
tartottak. 
 
Továbbképzések, amelyeken részt vettünk: 
 

1. Iskolai támogatás felfüggesztésének lépései- Családsegítő szervezése Dorog  
2. Iskolai egészségügy –ÁNTSZ-Dorog  
3. Biztonságos böngészés –nevelési értekezlet Csolnok 
4. Német nemzetiségi fórum - Tarján   
5. Interaktív tábla használata- Dág 
6. A fenntarthatóság lehetőségei- Esztergom 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Összegzés 
 
A 2010/2011-es tanévet az eddigitől eltérő szemlélettel, lendülettel kezdtük 
augusztusban. Új fejezetet nyitottunk ebben a tanévben intézményünk életében, 
amely az együttműködésre épült. Bizonyította ezt a számtalan közös program, 
ünnepség, szülők délutánja, tanórán kívüli foglalkozások, amiben segítségünkre 
voltak a szülők. Nyitottunk a falu felé is. 
Szeretnénk hagyományt teremteni mindebből. Erre a tanévre megalkotott tantervünk 
gyakorlati megvalósítása jó példa lehet, jó gyakorlattá válhat. Mindent nem tudtunk 
elérni a betervezettekből. Számunkra ez volt a tanulóév. Mindemellett igyekeztünk 
gyakran erőn felül is teljesíteni, s tartani magunkat célkitűzéseinkhez. Úgy tűnik, 
meghozta gyümölcsét eddigi munkánk,- a vártnál korábban- a következő tanévre 9 
első osztályost  (3 máriahalmi gyermek) írattak be hozzánk . Ennek nagyon örülünk 
az idei türelmi év után, hiszen 11 fővel is fenntartották intézményünket a település 
elöljárói. 
Bízunk abban, hogy megkezdődött egy felfelé ívelő tendencia oktatási intézményünk 
életében.  
Köszönjük a Polgármester Úrnak, a Jegyzőasszonynak, hogy rendezvényeinket 
megtisztelte jelenlétével. 
Köszönjük a Polgármester Úrnak ,a Képviselő-testületnek, a Hivatal dolgozóinak a 
munkánkhoz nyújtott támogatást.  
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4. melléklet a jegyzőkönyv a 53/2011. (VII. 08.) önkormányzati határozatához: 
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5. melléklet a jegyzőkönyv Egyebek d) napirendi pontjához: 

 
 

 

 

Úny Község Polgármestere 

2528 Úny, Kossuth L. u. 2. 

Tel.: +36-33-508-800                                                                          Fax: +36-33-508-801                                     
E-mail:polgarmester@uny.hu 

 

Iktatószám: Ú-11-50/2011. 
Tárgy: Közvilágítás túlszámlázása 

 
 
E-ON  
Észak-dunántúli Áramszolgáltató Zrt. 
Hálózati Osztály 
 
9027 Győr 
Kandó Kálmán u. 11-13. 
 
 

Tisztelt Hálózati Osztály! 
 

Úny Község Képviselő-testülete nevében azért írom a levelem Önöknek címezve, mert mint a 
mellékelt másolatok (1. melléklet) igazolják 2006-ban hasonló témában már leveleztünk. 
 

Megdöbbenve kellett tapasztalnom, hogy a 110102015016 számú közvilágítási számlájukon éves 
„mértékadó fogyasztás”-ként 48.897 kWh-t állapítottak meg, miközben számításaim szerint az éves 
fogyasztásunk nem lehet több 22.000 kWh-nál. 
A ténylegesnek több mint kétszeresében megállapított „mértékadó fogyasztás” átfogó ellenőrzésre 
sarkalt. Ennek következtében sajnos azzal kellett szembesülnöm, hogy rendszeresen lényeges 
túlszámlázást (~25 %) alkalmaznak velünk szemben a tényleges fogyasztáshoz viszonyítva. 
Mellékelten visszaküldöm a 0000391679, 110102015015, 110102015016 számú számláikat, kérve 
azok kijavítását, mivel azok számításaim szerint legalább 1.946 kWh túlszámlázást tartalmaznak.  
 

A 2006. évi levelezésünk ismeretében kénytelen vagyok Önöknél, mint tulajdonosoknál, illetve 
rendszergazdáknál ismeretlen tettes ellen feljelentést tenni, áramlopás megalapozott gyanújával.  
Egyben kérem a túlfogyasztás és a túlszámlázás azonnali megszüntetését! 
Kérem továbbá a túlszámlázásból eredő kárunk megtérítését! Kárigényünk alapja a számított 
fogyasztás és az Önök által mért fogyasztás közötti különbözet visszamenőleg 2006. május 1-ig! 
Amennyiben peren kívül nem sikerül megegyeznünk, akkor bírósági úton kívánjuk érvényesíteni 
kárigényünket. 
 
 
Úny, 2011. június 7. 
 

Tisztelettel: 
 
 

Pósfai József s.k. 
Polgármester 
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6. melléklet a jegyzőkönyv Egyebek d) napirendi pontjához: 

 

 


